
Bestyrelsesmøde SAND Sydfyn 10/3 2021 

Dagsorden: 

Deltagere og valg af sekretær: 

Maria, Hans, Lasse, Sara, Johanna 

 

Nyt fra udsatterådet: 

Der har været fokus på coronaforebyggelse i Svendborg kommune. 

Tandplejen i Svendborg har været med til at inspirere §134a på landsplan. 

Den blå lagune har fået lov at blive liggende til udgangen af året (2021). 

Der er blevet ønsket at kommunalvalget ikke bruger lagunen som et 

punkt i valgkampen.   

Der ønskes mere fokus på ulighed i sundhed. Fysisk som psykisk. Hvorfor 

er der målgrupper der ikke bliver nået i systemet? Hvordan kan vi få de 

systemforskrækkede og de udkørte sygehusforskrækkede til at opsøge 

hjælp?  

  

Nyt fra hovedbestyrelsen: 

Murtaza har trukket sig, efter konflikter. Hovedbestyrelsen har meget 

fokus på coronaberedskab – og på fremtidige planer om aktioner.  

 

Deltagelse i generalforsamling: 

Alle kan deltage i generalforsamlingen. Vi mødes og sidder på 

Stenbruddet, og følger med via en enkelt Zoom forbindelse. 

  

Fremadrettet kommunikation: 

Der er medlemmer i udvalget der ikke er gode til teknologi, og ikke har 

Facebook og smartphones. Derfor kommunikerer vi fremadrettet via 
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SMS’er til hinanden. Udvalget vil undersøge om en tablet kan gå ind i 

budgettet som kontorredskaber. Kan den det, vil vi købe en, så vi ikke skal 

slæbe udvalgets tunge PC med rundt til møder osv. Det vil også gøre det 

lettere at deltage i Zoom-møder.  

 

Eventuelt: 

Det ville være rart med en opdateret §folder – eventuelt som en i emner 

med relevante paragraffer. Det kan eventuelt bringes med på et 

hovedbestyrelsesmøde. 

Når verden åbner lidt mere op, skal vi besøge forsorgscenteret i Lunde, 

for at få startet et samarbejde op.  

 

Godkendelse af referat:  

 Referatet godkendes.  

 


